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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over een mogelijke privatisering van de luchtverkeersleiding 
(ingezonden 11 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over uitspraken van de CEO van 
de Luchtverkeersleiding Nederland (LVNL) over een mogelijke gedeeltelijke 
privatisering van de LVNL?1 

Vraag 2
Sprak de CEO van de overheidsorganisatie LVNL daarbij namens het kabinet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat privatisering van een monopolistische organisatie met 
een zware verantwoordelijkheid voor de luchtvaartveiligheid niet voor de 
hand ligt? 

Vraag 4
Welk verband kan er zijn tussen privatisering en een open luchtruim boven 
Europa? 

Vraag 5
Wat vindt de luchtvaartsector van een mogelijke gedeeltelijke privatisering 
van de LVNL?

1 Financieel Dagblad, «KLM rekent op snel efficiënt gebruik open Europees luchtruim», 4 juni 
2013
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